

**ຖະແຫຼງການກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ຄັ້ງທີ 3 ຂອງຄະນະກຳມະການ
ສູນກາງພັກຄອມມູນິດຈີນ ສະໄໝທີ XX**

(ຮັບຮອງເອົາໃນກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ຄັ້ງທີ 3 ຂອງຄະນະກຳມະການ
ສູນກາງພັກຄອມມູນິດຈີນ ສະໄໝທີ XX ເມື່ອວັນທີ 18 ກໍລະກົດ 2024)

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ຄັ້ງທີ 3 ຂອງຄະນະກຳມະການສູນກາງພັກຄອມມູນິດ
ຈີນ ສະໄໝທີ XX ໄດ້ໄຂຂຶ້ນຢູ່ນະຄອນຫຼວງປັກກິ່ງ ລະຫວ່າງວັນທີ
15—18 ກໍລະກົດ 2024.

ເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມຄົບຄະນະຄັ້ງນີ້ມີ: ກຳມະການສູນກາງພັກ 199 ຄົນ,
ກຳມະການສຳຮອງສູນກາງພັກ 165 ຄົນ. ກຳມະການປະຈຳຂອງຄະນະກວດກາ
ສູນກາງພັກ ແລະ ສະຫາຍຮັບຜິດຊອບຝ່າຍທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ ໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມຟັງໃນກອງ
ປະຊຸມ. ຜູ້ແທນກອງປະຊຸມໃຫຍ່ຄັ້ງທີ XX ຂອງພັກບາງສະຫາຍທີ່ເຮັດວຽກຢູ່ຂັ້ນ
ຮາກຖານ ພ້ອມດ້ວຍຜູ້ຊ່ຽວຊານ ແລະ ນັກວິຊາການຈຳນວນໜຶ່ງ ກໍໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມ
ຟັງໃນກອງປະຊຸມເຊັ່ນດຽວກັນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະຄັ້ງນີ້ ໄດ້ໄຂຂຶ້ນໂດຍມີກົມການເມືອງສູນກາງພັກເປັນ
ປະທານ. ສະຫາຍ ສີຈິ້ນຜິງ ເລຂາທິການໃຫຍ່ຄະນະກຳມະການສູນກາງພັກ ໄດ້
ກ່າວຄຳປາໄສອັນສຳຄັນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະໄດ້ຮັບຟັງ ແລະ ເປີກສາຫາລືບົດລາຍງານວຽກງານ ທີ່
ສະເໜີໂດຍສະຫາຍ ສີຈິ້ນຜິງ ເຊິ່ງໄດ້ຮັບການມອບໝາຍຈາກກົມການເມືອງສູນ
ກາງພັກ, ໄດ້ຄົ້ນຄວ້າພິຈາລະນາ ແລະ ຮັບຮອງເອົາ “ຂໍ້ຕົກລົງຂອງສູນກາງພັກ

ຄອມມູນິດຈິນ ກຽວກັບການລົງເລິກການປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານຕື່ມອີກ ເພື່ອຊຸກຍູ້ ຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ”, ສະຫາຍ ສີຈິນຜິງ ໄດ້ອະທິບາຍກ່ຽວກັບ “ຂໍ້ຕົກລົງ (ສະບັບເປີກສາຫາລື)” ຕໍ່ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ໄດ້ຍືນຍັນຢ່າງເຕັມທີ່ຕໍ່ວຽກງານຂອງກົມການເມືອງສູນ ກາງພັກ ນັບແຕ່ໄຂກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ຄັ້ງທີ 2 ຂອງຄະນະກຳມະການສູນກາງ ພັກ ສະໄໝທີ XX ເປັນຕົ້ນມາ, ໂດຍມີຄວາມເຫັນເປັນເອກະພາບກັນວ່າ: ເມື່ອຜະ ເຊີນໜ້າກັບສະພາບແວດລ້ອມສາກົນທີ່ສັບສົນຊັງວຂາດ ແລະ ໜ້າທີ່ການປະຕິຮູບ ການພັດທະນາ ແລະ ການປົກປັກຮັກສາຄວາມສະຫງົບພາຍໃນປະເທດທີ່ລຳບາກ ຫັກໜ່ວງ, ກົມການເມືອງສູນກາງພັກ ໄດ້ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຈິດໃຈກອງປະຊຸມໃຫຍ່ຜູ້ ແທນທົ່ວປະເທດ ຄັ້ງທີ XX ຂອງພັກ ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ຄັ້ງທີ 1 ແລະ ຄັ້ງທີ 2 ຂອງຄະນະກຳມະການສູນກາງພັກ ສະໄໝທີ XX ຢ່າງຕັ້ງໜ້າ, ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ທັດສະນະການພັດທະນາອັນໃໝ່ຢ່າງຄົບຖ້ວນ ຖືກຕ້ອງ ແລະ ຮອບດ້ານ, ຍຶດໝັ້ນ ຫຼັກການພື້ນຖານລວມ ແຫ່ງການເຮັດວຽກທີ່ສະແຫວງຫາຄວາມກ້າວໜ້າໃນຄວາມ ໝັ້ນທ່ຽງ, ວາງແຜນເປັນເອກະພາບກັນໃນການຊຸກຍູ້ແຜນລວມ “5 ພາລະກິດເປັນ ອັນໜຶ່ງອັນດຽວກັນ”, ປະສານສົມທົບກັນຊຸກຍູ້ແຜນຍຸດທະສາດ “4 ຮອບດ້ານ”, ວາງແຜນເປັນເອກະພາບກັນ ກ່ຽວກັບພາກສ່ວນລວມທັງພາຍໃນ ແລະ ສາກົນ, ວາງແຜນເປັນເອກະພາບກັນ ໃນດ້ານການພັດທະນາ ແລະ ການປົກປັກຮັກສາ ຄວາມໝັ້ນຄົງ, ອອກແຮງຊຸກຍູ້ການພັດທະນາທີ່ມີຄຸນນະພາບສູງ, ຊຸກຍູ້ ແລະ ວາງແຜນກ່ຽວກັບການລົງເລິກການປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານຕື່ມອີກ, ຊຸກຍູ້ການສ້າງ ປະຊາທິປະໄຕ ແລະ ການປົກຄອງປະເທດຕາມກົດໝາຍສັງຄົມນິຍົມຢ່າງຫັກ ແໜ້ນ, ເພີ່ມທະວີວຽກງານໂຄສະນາດ້ານແນວຄິດ-ວັດທະນະທຳຢ່າງບໍ່ຢຸດຢັ້ງ, ກຳ ແໜ້ນການຮັບປະກັນຊີວິດການເປັນຢູ່ຂອງປະຊາຊົນ ແລະ ການອະນຸລັກສິ່ງແວດ

ລ້ອມທຳມະຊາດຢ່າງແທ້ຈິງ, ເດັດດ່ຽວປົກປັກຮັກສາຄວາມໝັ້ນຄົງຂອງຊາດ ແລະ ຄວາມສະຫງົບທາງສັງຄົມ, ອອກແຮງຊຸກຍູ້ການສ້າງການປ້ອງກັນຊາດ ແລະ ກອງທັບ, ສືບຕໍ່ຊຸກຍູ້ວຽກງານຮົງກົງ-ມາກາວ ແລະ ວຽກງານກັບໄຕ້ຫວັນ, ລົງ ເລິກຊຸກຍູ້ວຽກງານການຕ່າງປະເທດ ໃນຖານະເປັນປະເທດໃຫຍ່ທີ່ມີສີສັນພິເສດ ຂອງຈີນ, ຊຸກຍູ້ການຄຸ້ມຄອງພັກຢ່າງເຂັ້ມງວດຮອບດ້ານຄືດັ່ງທີ່ເຄີຍປະຕິບັດໃນໄລ ຍະຜ່ານມາ, ເຮັດໃຫ້ເສດຖະກິດບັນລຸການຟື້ນຟູດີຂຶ້ນ, ຢ່າງບາດກ້າວອັນໜັກ ແໜ້ນໃນການສ້າງສາປະເທດສັງຄົມນິຍົມທັນສະໄໝຢ່າງຮອບດ້ານ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ໄດ້ຕີລາຄາສູງຕໍ່ພຶດຕິກຳທີ່ສຳເລັດຜົນ ແລະ ຜົນງານ ອັນຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງການລົງເລິກການປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານ ນັບແຕ່ຍຸກໃໝ່ເປັນຕົ້ນ ມາ, ໄດ້ຄົ້ນຄວ້າບັນຫາທີ່ລົງເລິກການປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານຕື່ມອີກ ແລະ ຊຸກຍູ້ ຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ, ໂດຍເຫັນວ່າ ໃນປັດຈຸບັນ ແລະ ໄລຍະຕໍ່ໜ້າເຊິ່ງແມ່ນ ໄລຍະທີ່ເປັນຂໍ້ກຸນແຈສຳຄັນ ໃນການຊຸກຍູ້ພາລະກິດອັນຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສ້າງສາປະເທດ ໃຫ້ເຂັ້ມແຂງ ແລະ ຟື້ນຟູຄວາມຈະເລີນຮຸ່ງເຮືອງຂອງປະຊາຊາດຢ່າງຮອບດ້ານ ດ້ວຍຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ. ຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນແມ່ນໄດ້ຮັບການຊຸກຍູ້ ໃຫ້ກ້າວໄປຂ້າງໜ້າຢ່າງບໍ່ຢຸດຢັ້ງໃນຂະບວນການປະຕິຮູບ ແລະ ເປີດປະຕູສູ່ພາຍ ນອກ, ຈະເປີດກວ້າງອະນາຄົດທີ່ສະຫວ່າງສະໄຫວໃນການປະຕິຮູບ ແລະ ເປີດປະ ຕູສູ່ພາຍນອກຢ່າງແນ່ນອນ. ເມື່ອຜະເຊີນໜ້າກັບສະພາບການສາກົນ ແລະ ພາຍ ໃນທີ່ສັບສົນ, ເມື່ອຜະເຊີນໜ້າກັບການປະຕິວັດວິທະຍາສາດເຕັກໂນໂລຊີ ແລະ ການປ່ຽນແປງດ້ານອຸດສາຫະກຳຮອບໃໝ່, ເມື່ອຜະເຊີນໜ້າກັບຄວາມປາດຖະໜາ ອັນໃໝ່ຂອງປະຊາຊົນ, ຕ້ອງມີສະຕິຕື່ນຕົວຈັດເອົາການປະຕິຮູບໄວ້ຢູ່ໃນຖານະພື້ນ ເດັ່ນກວ່າເກົ່າ, ລົງເລິກການປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານຕື່ມອີກ ໂດຍປິ່ນອ້ອມການຊຸກຍູ້ ຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນນັ້ນຢ່າງແໜ້ນແຟ້ນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ເນັ້ນໜັກວ່າ: ໃນການລົງເລິກການປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານຕື່ມອີກ, ຕ້ອງຍົດໝັ້ນລັດທິມາກ-ເລນິນ ແນວຄິດເໝົາເຈີຕຸ່ງ ທິດສະດີເຕີ້ງສຽວພິງ ແນວຄິດສຳຄັນ “3 ຕົວແທນ” ແລະ ທັດສະນະພັດທະນາຕາມຫຼັກວິທະຍາສາດ, ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແນວຄິດສີ່ຈິ້ນຜິງກ່ຽວກັບສັງຄົມນິຍົມທີ່ມີສີ່ສັນພິເສດຂອງຈີນໃນຍຸກໃໝ່ຢ່າງຮອບດ້ານ, ລົງເລິກເຊື່ອມຊຶມ ແລະ ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແນວຄິດໃໝ່ທັດສະນະໃໝ່ ການຕີລາຄາໃໝ່ຕ່າງໆຂອງສະຫາຍ ເລຂາທິການໃຫຍ່ ສີ່ຈິ້ນຜິງກ່ຽວກັບການລົງເລິກການປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານ, ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດທັດສະນະການພັດທະນາອັນໃໝ່ຢ່າງຄົບຖ້ວນ ຖືກຕ້ອງ ແລະ ຮອບດ້ານ, ຍົດໝັ້ນຫຼັກການພື້ນຖານລວມແຫ່ງການເຮັດວຽກທີ່ສະແຫວງຫາຄວາມກ້າວໜ້າໃນຄວາມໝັ້ນທ່ຽງ, ຍົດໝັ້ນການບົດປ່ອຍແນວຄິດ ສະແຫວງຫາສັດຈະທຳຈາກຄວາມເປັນຈິງ, ກ້າວໄປຂ້າງໜ້າພ້ອມກັບຍຸກສະໄໝ ແລະ ເຮັດແທ້ທຳຈິງ, ບົດປ່ອຍ ແລະ ພັດທະນາກຳລັງການຜະລິດຂອງສັງຄົມຕື່ມອີກ, ກະຕຸກຊຸກຍູ້ ແລະ ເພີ່ມທະວີພະລັງຊີວິດຂອງສັງຄົມ, ວາງແຜນເປັນເອກະພາບກັນ ໃນພາກສ່ວນລວມທັງພາຍໃນ ແລະ ສາກົນ, ວາງແຜນເປັນເອກະພາບກັນໃນການຊຸກຍູ້ແຜນລວມ “5 ພາລະກິດເປັນອັນໜຶ່ງອັນດຽວກັນ”, ປະສານສົມທົບກັນຊຸກຍູ້ແຜນຍຸດທະສາດ “4 ຮອບດ້ານ”, ຖືເອົາການປະຕິຮູບໂຄງປະກອບເສດຖະກິດເປັນສິ່ງນຳພາ, ຖືເອົາການຊຸກຍູ້ຄວາມຍຸຕິທຳ ຄວາມເປັນທຳທາງສັງຄົມ ແລະ ເພີ່ມພູນຄູນສ້າງຄວາມສຸກຂອງປະຊາຊົນເປັນຈຸດເລີ່ມຕົ້ນ ແລະ ຈຸດຍືນ, ໃຫ້ຄວາມສຳຄັນຕໍ່ຄວາມເປັນລະບົບ ແລະ ລວມສູນຫຼາຍກວ່າເກົ່າ, ເນັ້ນໃສ່ຈຸດສຸມໃຫ້ພື້ນເດັ່ນຂຶ້ນກວ່າເກົ່າ, ເນັ້ນໃສ່ປະສິດທິຜົນຕົວຈິງແຫ່ງການປະຕິຮູບໃຫ້ຫຼາຍກວ່າເກົ່າ, ຊຸກຍູ້ໃຫ້ສາຍພົວພັນການຜະລິດກັບກຳລັງການຜະລິດ ໂຄງບົນກັບໂຄງລ່າງ ແລະ ການປົກຄອງປະເທດກັບການພັດທະນາ

ສັງຄົມນັ້ນ ສອດຄ່ອງກັນເປັນຢ່າງດີກວ່າເກົ່າ, ສະໜອງແຮງຂັບເຄື່ອນທີ່ແຂງແຮງ ແລະ ສິ່ງຮັບປະກັນດ້ານລະບອບລະບຽບການໃຫ້ກັບຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ຊື່ອກວ່າ: ເປົ້າໝາຍລວມຂອງການລົງເລິກການປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານຕື່ມອີກນັ້ນແມ່ນສືບຕໍ່ປັບປຸງ ແລະ ພັດທະນາລະບອບສັງຄົມນິຍົມທີ່ມີສິສັ່ນພິເສດຂອງຈີນໃຫ້ສົມບູນ, ຊຸກຍູ້ການທັນເປັນທັນສະໄໝຂອງລະບົບ ແລະ ຄວາມສາມາດດ້ານການບໍລິຫານຂອງຊາດ. ເມື່ອຮອດປີ 2035, ສ້າງໂຄງປະກອບເສດຖະກິດຕະຫຼາດສັງຄົມນິຍົມໃນລະດັບສູງ ໃຫ້ສຳເລັດຜົນຢ່າງຮອບດ້ານ, ລະບອບສັງຄົມນິຍົມທີ່ມີສິສັ່ນພິເສດຂອງຈີນມີຄວາມສົມບູນກວ່າເກົ່າ, ລະບົບ ແລະ ຄວາມສາມາດດ້ານການບໍລິຫານຂອງຊາດ ຈະທັນເປັນທັນສະໄໝໂດຍພື້ນຖານ, ບັນລຸສັງຄົມນິຍົມທັນສະໄໝໂດຍພື້ນຖານ ເຊິ່ງຈະສ້າງພື້ນຖານອັນໜັກແໜ້ນ ໃຫ້ແກ່ການສ້າງສາປະເທດສັງຄົມນິຍົມທັນສະໄໝ ທີ່ເຂັ້ມແຂງໃຫ້ສຳເລັດຜົນຢ່າງຮອບດ້ານໃນກາງສະຕະວັດນີ້. ຕ້ອງສຸມໃສ່ສ້າງໂຄງປະກອບເສດຖະກິດຕະຫຼາດສັງຄົມນິຍົມໃນລະດັບສູງ, ສຸມໃສ່ພັດທະນາປະຊາທິປະໄຕປະຊາຊົນໃນທົ່ວຂະບວນການ, ສຸມໃສ່ສ້າງສາປະເທດສັງຄົມນິຍົມທີ່ເຂັ້ມແຂງດ້ານວັດທະນະທຳ, ສຸມໃສ່ຍົກສູງຄຸນນະພາບຊີວິດຂອງປະຊາຊົນ, ສຸມໃສ່ສ້າງສາປະເທດຈີນທີ່ສວຍງາມ, ສຸມໃສ່ສ້າງສາປະເທດທີ່ມີຄວາມສະຫງົບສຸກໃນລະດັບສູງກວ່າເກົ່າ, ສຸມໃສ່ຍົກລະດັບການນຳພາ ແລະ ຄວາມສາມາດການກຳອຳນາດເປັນໄລຍະຍາວນານຂອງພັກ, ສືບຕໍ່ຊຸກຍູ້ໃຫ້ການປະຕິຮູບກ້າວເດີນໄປຂ້າງໜ້າ. ເມື່ອຮອດປີ 2029 ກົງກັບໂອກາດສະຖາປະນາ ສາທາລະນະລັດ ປະຊາຊົນຈີນ ຄົບຮອບ 80 ປີ, ຕ້ອງສຳເລັດໜ້າທີ່ການປະຕິຮູບທີ່ສະເໜີອອກໃນຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້.

ກອງປະຊຸມເນັ້ນໜັກວ່າ: ໃນການລົງເລິກການປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານຕື່ມອີກ ຕ້ອງສະຫຼຸບ ແລະ ນຳໃຊ້ບົດຮຽນອັນລ້ຳຄ່າ ນັບແຕ່ດຳເນີນການປະຕິຮູບ ແລະ ເປີດປະຕູສູ່ພາຍນອກເປັນຕົ້ນມາ ໂດຍສະເພາະແມ່ນ ນັບແຕ່ລົງເລິກການປະຕິຮູບ ຢ່າງຮອບດ້ານໃນຍຸກໃໝ່ເປັນຕົ້ນມາ, ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດການນຳພາຮອບດ້ານຂອງພັກ ຍຶດໝັ້ນຖືປະຊາຊົນເປັນໃຈກາງ ຍຶດໝັ້ນຮັກສາທາດແທ້ ແລະ ປະດິດສ້າງໃໝ່ ຍຶດ ໝັ້ນຖືເອົາການສ້າງສາລະບອບລະບຽບການເປັນເສົາຫຼັກ ຍຶດໝັ້ນການປົກຄອງປະ ເທດຕາມກົດໝາຍຢ່າງຮອບດ້ານ ຍຶດໝັ້ນທັດສະນະເປັນລະບົບ ແລະ ຫຼັກການ ອື່ນໆ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ໄດ້ວາງແຜນຢ່າງເປັນລະບົບກ່ຽວກັບການລົງເລິກການ ປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານຕື່ມອີກ ໂດຍເນັ້ນໜັກເຖິງການສ້າງໂຄງປະກອບເສດຖະກິດ ຕະຫຼາດສັງຄົມນິຍົມໃນລະດັບສູງ, ປັບປຸງໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນໄກຊຸກຍູ້ການພັດ ທະນາເສດຖະກິດທີ່ມີຄຸນນະພາບສູງນັ້ນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ສ້າງໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນ ໄກສະໜັບສະໜູນການປະດິດສ້າງໃໝ່ຢ່າງຮອບດ້ານ, ປັບປຸງລະບົບຄຸ້ມຄອງເສດ ຖະກິດມະຫາພາກໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ປັບປຸງໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນໄກພັດທະນາຕົວ ເມືອງ ແລະ ຊຸມນະບົດແບບເຊື່ອມໂຍງເຂົ້າກັນນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ, ປັບປຸງໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນໄກເປີດປະຕູສູ່ພາຍ ນອກໃນລະດັບສູງນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ, ປັບປຸງລະບົບລະ ບຽບການປະຊາທິປະໄຕປະຊາຊົນໃນທົ່ວຂະບວນການນັ້ນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ປັບປຸງລະ ບົບການປົກຄອງປະເທດຕາມກົດໝາຍສັງຄົມນິຍົມ ທີ່ມີສິສັນພິເສດຂອງຈີນນັ້ນໃຫ້ ສົມບູນ, ລົງເລິກປະຕິຮູບໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນໄກດ້ານວັດທະນະທຳ, ປັບປຸງລະ ບົບລະບຽບການທີ່ຮັບປະກັນ ແລະ ປັບປຸງຊີວິດການເປັນຢູ່ຂອງປະຊາຊົນນັ້ນໃຫ້ ຄົບຖ້ວນ, ລົງເລິກປະຕິຮູບໂຄງປະກອບຄວາມສີວິໄລດ້ານນິເວດ, ຊຸກຍູ້ໃຫ້ລະບົບ ແລະ ຄວາມສາມາດດ້ານການປົກປັກຮັກສາຄວາມໝັ້ນຄົງຂອງຊາດທັນເປັນທັນສະ

ໄໝ, ລົງເລິກປະຕິຮູບວຽກງານປ້ອງກັນຊາດ ແລະ ກອງທັບຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ, ຍົກລະດັບການນໍາພາຂອງພັກ ຕໍ່ການລົງເລິກການປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານຕື່ມອີກ ແລະ ຊຸກຍູ້ຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ສະເໜືອກວ່າ: ໂຄງປະກອບເສດຖະກິດຕະຫຼາດສັງຄົມນິຍົມໃນລະດັບສູງ ເປັນສິ່ງຮັບປະກັນທີ່ສໍາຄັນຂອງຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ. ຕ້ອງເສີມຂະຫຍາຍບົດບາດຂອງກົນໄກຕະຫຼາດເປັນຢ່າງດີກວ່າເກົ່າ, ສ້າງສະພາບແວດລ້ອມດ້ານຕະຫຼາດທີ່ຍຸຕິທໍາ ແລະ ມີພະລັງຊີວິດຫຼາຍກວ່າເກົ່າ, ເຮັດໃຫ້ການຈັດສັນຊັບພະຍາກອນມີປະສິດທິພາບສູງທີ່ສຸດ ແລະ ປະສິດທິຜົນໃຫຍ່ທີ່ສຸດ, ມີ “ຄວາມຄ່ອງຕົວ” ທັງ “ສາມາດຄຸ້ມຄອງ-ຄວບຄຸມໄດ້”, ບົກປັກຮັກສາລະບຽບຂອງຕະຫຼາດໃຫ້ດີກວ່າເກົ່າ, ແກ້ໄຂຂໍ້ຂາດຕົກບົກຜ່ອງຂອງຕະຫຼາດ, ເຮັດໃຫ້ເສດຖະກິດແຫ່ງຊາດເຄື່ອນໄຫວຢ່າງໂລ່ງລຽນ, ກະຕຸກຊຸກຍູ້ແຮງຂັບເຄື່ອນພາຍໃນ ແລະ ພະລັງຊີວິດດ້ານການປະດິດສ້າງໃໝ່ຂອງທົ່ວສັງຄົມ. ຕ້ອງຮັດແໜ້ນ ແລະ ພັດທະນາເສດຖະກິດກໍາມະສິດສ່ວນລວມ ຢ່າງບໍ່ຫວັ່ນໄຫວຄອນແຄນແມ່ນແຕ່ໜ້ອຍດຽວ, ສົ່ງເສີມ ສະໜັບສະໜູນ ແລະ ຊີ້ນໍານໍາພາການພັດທະນາເສດຖະກິດທີ່ບໍ່ແມ່ນກໍາມະສິດສ່ວນລວມຢ່າງບໍ່ຫວັ່ນໄຫວຄອນແຄນແມ່ນແຕ່ໜ້ອຍດຽວ, ຮັບປະກັນໃຫ້ເສດຖະກິດກໍາມະສິດປະເພດຕ່າງໆ ນໍາໃຊ້ປັດໄຈການຜະລິດຢ່າງສະເໝີພາບກັນຕາມກົດໝາຍ ເຂົ້າຮ່ວມການແຂ່ງຂັນຢ່າງຍຸຕິທໍາ ແລະ ໄດ້ຮັບການປົກປ້ອງຈາກກົດໝາຍຢ່າງເທົ່າທຽມກັນ, ຊຸກຍູ້ໃຫ້ເສດຖະກິດກໍາມະສິດປະເພດຕ່າງໆ ມີທ່າແຮງຊ່ວຍຊູຍູ້ໜູນກັນ ແລະ ພັດທະນາໄປພ້ອມກັນ. ຕ້ອງສ້າງຕະຫຼາດໃຫຍ່ທີ່ເປັນເອກະພາບກັນໃນທົ່ວປະເທດ, ປັບປຸງລະບອບພື້ນຖານດ້ານເສດຖະກິດຕະຫຼາດໃຫ້ສົມບູນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ສະເໜີອອກວ່າ: ການພັດທະນາທີ່ມີຄຸນນະພາບສູງ ເປັນໜ້າທີ່ສໍາຄັນອັນດັບໜຶ່ງ ໃນການສ້າງສາປະເທດສັງຄົມນິຍົມທັນສະໄໝຢ່າງ ຮອບດ້ານ. ຕ້ອງນໍາພາການປະຕິຮູບດ້ວຍທັດສະນະການພັດທະນາອັນໃໝ່, ຕັ້ງຈຸດ ຍືນຢູ່ບົນພື້ນຖານຂອງໄລຍະການພັດທະນາອັນໃໝ່, ລົງເລິກການປະຕິຮູບໂຄງປະ ກອບດ້ານການສະໜອງ, ປັບປຸງກົນໄກຊຸກຍູ້ສິ່ງເສີມ ແລະ ຜູກມັດກ່ຽວກັບການຊຸກ ຍູ້ການພັດທະນາທີ່ມີຄຸນນະພາບສູງນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ, ສ້າງແຮງຂັບເຄື່ອນໃໝ່ ແລະ ທ່າແຮງໃໝ່ເຂົ້າໃນການພັດທະນາ. ຕ້ອງປັບປຸງໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນໄກພັດທະ ນາກຳລັງການຜະລິດໃນຄຸນນະພາບໃໝ່ ຕາມສະພາບເງື່ອນໄຂຕົວຈິງນັ້ນໃຫ້ຄົບ ຖ້ວນ, ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຊຸກຍູ້ການເຊື່ອມໂຍງ ລະຫວ່າງເສດຖະກິດຮູບປະທໍາ ແລະ ເສດຖະກິດດິຈິຕອນຢ່າງເລິກເຊິ່ງນັ້ນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ປັບປຸງໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນໄກພັດທະນາຂະແໜງການບໍລິການໃຫ້ສົມບູນ, ປັບປຸງໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນ ໄກສ້າງພື້ນຖານໂຄງລ່າງແບບທັນສະໄໝນັ້ນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ປັບປຸງລະບຽບການຍົກ ລະດັບຄວາມທົນທານ ແລະ ຄວາມປອດໄພຂອງຕ່ອງໂສ້ອຸດສາຫະກຳ ແລະ ຕ່ອງ ໂສ້ການສະໜອງນັ້ນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ສະເໜີອອກວ່າ: ການສຶກສາ ວິທະຍາສາດເຕັກໂນໂລ ຊີ ແລະ ຜູ້ມີຄວາມຮູ້ຄວາມສາມາດ ເປັນສິ່ງຄ້າປະກັນທີ່ມີລັກສະນະພື້ນຖານ ແລະ ລັກສະນະຍຸດທະສາດ ຕໍ່ຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ. ຕ້ອງລົງເລິກປະຕິບັດຍຸດທະ ສາດທີ່ສ້າງສາປະເທດໃຫ້ຈະເລີນຮຸ່ງເຮືອງ ດ້ວຍວິທະຍາສາດເຕັກໂນໂລຊີ ຍຸດທະ ສາດທີ່ສ້າງສາປະເທດໃຫ້ເຂັ້ມແຂງ ດ້ວຍຜູ້ມີຄວາມຮູ້ຄວາມສາມາດ ແລະ ຍຸດທະ ສາດທີ່ຂັບເຄື່ອນການພັດທະນາ ດ້ວຍການປະດິດສ້າງ, ວາງແຜນເປັນເອກະພາບ ກັນໃນການຊຸກຍູ້ການປະຕິຮູບໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນໄກດ້ານການສຶກສາ ວິທະ ຍາສາດເຕັກໂນໂລຊີ ແລະ ຜູ້ມີຄວາມຮູ້ຄວາມສາມາດ ເຊື່ອມໂຍງເຂົ້າເປັນອັນໜຶ່ງ

ອັນດຽວ, ປັບປຸງໂຄງປະກອບທີ່ລວມສູນກຳລັງແຮງທົ່ວປະເທດແບບໃໝ່ນັ້ນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ຍົກສູງສະມັດຖະພາບໂດຍລວມຂອງລະບົບປະດິດສ້າງໃໝ່ຂອງຊາດ. ຕ້ອງລົງເລິກປະຕິຮູບແບບສັງລວມ ໃນວຽກງານການສຶກສາ, ລົງເລິກປະຕິຮູບໂຄງປະກອບວິທະຍາສາດເຕັກໂນໂລຊີ, ລົງເລິກປະຕິຮູບໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນໄກພັດທະນາຜູ້ມີຄວາມຮູ້ ຄວາມສາມາດ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ສະເໜີອອກວ່າ: ການດັດສົມຄວບຄຸມມະຫາພາກຕາມຫຼັກວິທະຍາສາດ ແລະ ການປົກຄອງທີ່ມີປະສິດທິຜົນຂອງລັດຖະບານ ເປັນຄວາມຮຽກຮ້ອງພາຍໃນທີ່ເສີມຂະຫຍາຍທ່າແຮງຂອງໂຄງປະກອບເສດຖະກິດຕະຫຼາດສັງຄົມນິຍົມ. ຕ້ອງປັບປຸງລະບົບລະບຽບການດ້ານການດັດສົມຄວບຄຸມມະຫາພາກນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ, ວາງແຜນເປັນເອກະພາບກັນ ໃນການຊຸກຍູ້ການປະຕິຮູບໃນຂົງເຂດສຳຄັນຕ່າງໆ ເຊັ່ນ: ການເງິນ-ສ່ວຍສາອາກອນ ການທະນາຄານ ແລະອື່ນໆ, ເພີ່ມທະວີຄວາມເປັນເອກະພາບກັນ ໃນດ້ານທິດທາງນະໂຍບາຍມະຫາພາກ. ຕ້ອງປັບປຸງລະບົບວາງແຜນຍຸດທະສາດຂອງຊາດ ແລະ ກົນໄກປະສານສົມທົບໃນການວາງນະໂຍບາຍຢ່າງເປັນເອກະພາບກັນນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ, ລົງເລິກປະຕິຮູບໂຄງປະກອບການເງິນ-ສ່ວຍສາອາກອນ, ລົງເລິກປະຕິຮູບໂຄງປະກອບການທະນາຄານ, ປັບປຸງກົນໄກປະຕິບັດຍຸດທະສາດການພັດທະນາເຂດແຄວ້ນ ແບບປະສານສົມທົບກັນໃຫ້ສົມບູນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ສະເໜີອອກວ່າ: ການພັດທະນາຕົວເມືອງ ແລະ ຊົນນະບົດແບບເຊື່ອມໂຍງເຂົ້າກັນ ເປັນຄວາມຮຽກຮ້ອງຕ້ອງການທີ່ຈຳເປັນຂອງຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ. ຕ້ອງວາງແຜນເປັນເອກະພາບກັນ ໃນການຫັນເປັນອຸດສາຫະກຳແບບໃໝ່ ຫັນເປັນຕົວເມືອງແບບໃໝ່ ແລະ ພັດທະນາຊົນນະບົດໃຫ້ຈະເລີນຮຸ່ງ

ເຮືອງຢ່າງຮອບດ້ານ, ຍົກລະດັບການເຊື່ອມໂຍງເຂົ້າກັນ ໃນການວາງແຜນສ້າງ ແລະ ຄຸ້ມຄອງຕົວເມືອງ-ຊົນນະບົດຢ່າງຮອບດ້ານ, ຊຸກຍູ້ການແລກປ່ຽນຢ່າງສະເໝີ ພາບກັນ ແລະ ການເຄື່ອນຍ້າຍໄປມາຂອງປັດໄຈສຳຄັນລະຫວ່າງຕົວເມືອງກັບຊົນ ນະບົດ, ຫຼຸດຜ່ອນຄວາມແຕກໂຕນກັນ ລະຫວ່າງຕົວເມືອງກັບຊົນນະບົດ, ຊຸກຍູ້ ຄວາມຈະເລີນຮຸ່ງເຮືອງ ແລະ ການພັດທະນາໄປພ້ອມກັນຂອງຕົວເມືອງກັບຊົນນະ ບົດ. ຕ້ອງປັບປຸງໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນໄກຊຸກຍູ້ການຫັນເປັນຕົວເມືອງແບບໃໝ່ ໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ຮັດແໜ້ນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທຸລະກິດພື້ນຖານຂອງຊົນນະບົດ ໃຫ້ສົມບູນ, ປັບປຸງລະບຽບການສະໜັບສະໜູນການສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງໃຫ້ກະສິກຳ ສ້າງຜົນປະໂຫຍດໃຫ້ຊົນນະບົດ ແລະ ສ້າງຄວາມຮັ່ງມີໃຫ້ຊາວກະສິກອນນັ້ນໃຫ້ ສົມບູນ, ລົງເລິກປະຕິຮູບລະບຽບການດ້ານທີ່ດິນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ສະເໜີອອກວ່າ: ການເປີດປະຕູສູ່ພາຍນອກ ເປັນຂົດ ໝາຍອັນຈະແຈ້ງຂອງຄວາມຫັນສະໄໝແບບຈີນ. ຕ້ອງຍຶດໝັ້ນການເປີດປະຕູສູ່ ພາຍນອກ ທີ່ເປັນນະໂຍບາຍພື້ນຖານແຫ່ງຊາດ, ຍຶດໝັ້ນຊຸກຍູ້ການປະຕິຮູບດ້ວຍ ການເປີດປະຕູສູ່ພາຍນອກ, ອີງຕາມທ່າແຮງທີ່ມີຕະຫຼາດຂະໜາດໃຫຍ່ພິເສດຂອງ ປະເທດເຮົາ, ຍົກສູງຄວາມສາມາດເປີດປະຕູສູ່ພາຍນອກ ໃນການເປີດກວ້າງການ ຮ່ວມມືກັບສາກົນ, ສ້າງໂຄງປະກອບໃໝ່ຂອງເສດຖະກິດແບບເປີດປະຕູສູ່ພາຍນອກ ທີ່ມີລະດັບສູງກວ່າເກົ່າ. ຕ້ອງເປີດກວ້າງການເປີດປະຕູສູ່ພາຍນອກ ດ້ານລະບຽບ ການນັ້ນຢ່າງໝັ້ນທ່ຽງ, ລົງເລິກປະຕິຮູບໂຄງປະກອບດ້ານການຄ້າກັບຕ່າງປະເທດ, ລົງເລິກປະຕິຮູບໂຄງປະກອບຄຸ້ມຄອງການລົງທຶນຂອງຕ່າງປະເທດ ແລະ ການລົງ ທຶນຢູ່ຕ່າງປະເທດ, ປັບປຸງສະພາບການແບ່ງເຂດດ້ານ ການເປີດປະຕູສູ່ພາຍນອກ ໃຫ້ດີຂຶ້ນ, ປັບປຸງກົນໄກຊຸກຍູ້ການຮ່ວມກັນສ້າງ “ໜຶ່ງແລວໜຶ່ງເສັ້ນທາງ” ທີ່ມີຄຸນ ນະພາບສູງນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ສະເໜີອອກວ່າ: ການພັດທະນາປະຊາທິປະໄຕປະຊາຊົນໃນທົ່ວຂະບວນການ ເປັນຄວາມຮຽກຮ້ອງດ້ານທາດແທ້ຂອງຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ. ຕ້ອງເດີນຕາມເສັ້ນທາງພັດທະນາການເມືອງສັງຄົມນິຍົມ ທີ່ມີສີສັນພິເສດຂອງຈີນ ຢ່າງເດັດດ່ຽວບໍ່ຫວັ່ນໄຫວຄອນແຄນ, ຍຶດໝັ້ນ ແລະ ປັບປຸງລະບອບການເມືອງຂັ້ນກົກຮາກ ລະບອບການເມືອງພື້ນຖານ ແລະ ລະບອບການເມືອງທີ່ສໍາຄັນຂອງປະເທດເຮົາໃຫ້ສົມບູນ, ເພີ່ມທະວີຮູບການປະຊາທິປະໄຕທຸກຂັ້ນໃຫ້ສົມບູນຂຶ້ນ, ສ່ອງແສງໃຫ້ເຫັນເຖິງປະຊາຊົນເປັນເຈົ້າຂອງປະເທດຊາດຢ່າງເປັນຮູບປະທໍາ ແລະ ແທ້ຈິງໃນດ້ານຕ່າງໆໃນຊີວິດການເມືອງ ແລະ ຊີວິດສັງຄົມຂອງຊາດ. ຕ້ອງເພີ່ມທະວີການສ້າງລະບອບທີ່ປະຊາຊົນເປັນເຈົ້າຂອງປະເທດຊາດ, ປັບປຸງກົນໄກປະຊາທິປະໄຕແບບເປີກສາຫາລືໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ປັບປຸງລະບຽບການປະຊາທິປະໄຕຂັ້ນຮາກຖານໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ປັບປຸງສະພາບການເຮັດວຽກແນວໂຮມເອກະພາບຂະໜາດໃຫຍ່ໃຫ້ສົມບູນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ສະເໜີອອກວ່າ: ການປົກຄອງປະເທດຕາມກົດໝາຍເປັນສິ່ງຮັບປະກັນທີ່ສໍາຄັນຕໍ່ຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ. ຕ້ອງຈັດຕັ້ງປະຕິບັດລັດຖະທໍາມະນູນຢ່າງຮອບດ້ານ, ປົກປັກຮັກສາຄວາມສັກສິດຂອງລັດຖະທໍາມະນູນ, ປະສານສົມທົບກັນຊຸກຍູ້ການປະຕິຮູບໃນຂອດຕ່າງໆ ຄື: ການສ້າງກົດໝາຍ ປະຕິບັດກົດໝາຍ ຕຸລາການ ແລະ ເຄົາລົບກົດໝາຍ, ປັບປຸງກົນໄກຮັບປະກັນຄວາມສະເໝີພາບຂອງທຸກຄົນຢູ່ຕໍ່ໜ້າກົດໝາຍນັ້ນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ສົ່ງເສີມຈິດໃຈປົກຄອງປະເທດຕາມກົດໝາຍສັງຄົມນິຍົມ, ປົກປັກຮັກສາຄວາມຍຸຕິທໍາ ແລະ ຄວາມເປັນທໍາທາງສັງຄົມ, ຊຸກຍູ້ໃຫ້ວຽກງານດ້ານຕ່າງໆຂອງລັດ ດໍາເນີນໄປຕາມກົດໝາຍຢ່າງ

ຮອບດ້ານ. ຕ້ອງລົງເລິກປະຕິຮູບຂົງເຂດນິຕິບັນຍັດ, ລົງເລິກຊຸກຍູ້ການບໍລິຫານຕາມກົດໝາຍ, ປັບປຸງໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນໄກຕຸລາການໃນການປະຕິບັດກົດໝາຍຢ່າງຍຸຕິທໍານັ້ນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ປັບປຸງກົນໄກຊຸກຍູ້ການສ້າງສັງຄົມທີ່ຄຸ້ມຄອງຕາມກົດໝາຍນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ, ເພີ່ມທະວີການສ້າງລະບຽບກົດໝາຍ ທີ່ກຽວຂ້ອງກັບຕ່າງປະເທດ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ສະເໜີອອກວ່າ: ຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນເປັນຄວາມທັນສະໄໝທີ່ມີຄວາມກົມກຽວລະຫວ່າງຄວາມສິວິໄລດ້ານວັດຖຸ ແລະ ຄວາມສິວິໄລດ້ານຈິດໃຈ. ຕ້ອງເພີ່ມທະວີຄວາມໝັ້ນໃຈຕົນເອງໃນດ້ານວັດທະນະທໍາ, ພັດທະນາວັດທະນະທໍາສັງຄົມນິຍົມທີ່ກ້າວໜ້າ, ສົ່ງເສີມວັດທະນະທໍາປະຕິວັດ, ສືບທອດວັດທະນະທໍາທີ່ເປັນມູນເຊື້ອອັນດີງາມຂອງປະຊາຊາດຈີນ, ເລັ່ງລັດໃຫ້ສອດຄ່ອງກັບສະພາບການໃໝ່ແຫ່ງການພັດທະນາຢ່າງວ່ອງໄວຂອງເຕັກໂນໂລຊີຂໍ້ມູນຂ່າວສານ, ບໍາລຸງສ້າງຖັນແຖວຜູ້ມີຄວາມຮູ້ຄວາມສາມາດດີເດັ່ນດ້ານວັດທະນະທໍາທີ່ມີຂະໜາດມະຫາສານ, ກະຕຸກຊຸກຍູ້ພະລັງຊີວິດແຫ່ງການປະດິດສ້າງໃໝ່ດ້ານວັດທະນະທໍາຂອງທົ່ວຊົນຊາດ. ຕ້ອງປັບປຸງລະບຽບການຄວາມຮັບຜິດຊອບດ້ານວຽກງານຮູບຖານຈິດສໍານຶກໃຫ້ສົມບູນ, ປັບປຸງກົນໄກສະໜອງການບໍລິການ ແລະ ຜະລິດຕະພັນດ້ານວັດທະນະທໍາໃຫ້ດີຂຶ້ນ, ປັບປຸງລະບົບຄຸ້ມຄອງອິນເຕີເນັດແບບສັງລວມໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ສ້າງລະບົບໂຄສະນາຕໍ່ສາກົນທີ່ມີປະສິດທິຜົນກວ່າເກົ່າ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ສະເໜີອອກວ່າ: ການຮັບປະກັນ ແລະ ປັບປຸງຊີວິດການເປັນຢູ່ຂອງປະຊາຊົນໃນທ່າມກາງການພັດທະນາ ເປັນໜ້າທີ່ສໍາຄັນຂອງຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ. ຕ້ອງຍຶດໝັ້ນຫຼັກການເຮັດວຽກຕາມຄວາມສາມາດ ແລະ ເຮັດຢ່າງສຸດຄວາມສາມາດ, ປັບປຸງລະບົບລະບຽບການດ້ານການບໍລິການສາທາລະນະ

ຂັ້ນພື້ນຖານໃຫ້ສົມບູນ, ເພີ່ມທະວີການສ້າງຊີວິດການເປັນຢູ່ຂອງປະຊາຊົນທີ່ມີລັກສະນະສ້າງຜົນປະໂຫຍດຢ່າງທົ່ວເຖິງ ລັກສະນະພື້ນຖານ ແລະ ຮັບປະກັນລະດັບຄຸນນະພາບຊີວິດຕໍ່າສຸດ, ແກ້ໄຂບັນຫາດ້ານຜົນປະໂຫຍດ ທີ່ປະຊາຊົນເອົາໃຈໃສ່ຫຼາຍທີ່ສຸດ ມີລັກສະນະໂດຍກົງທີ່ສຸດ ແລະ ຕິດແທດຕົວຈິງທີ່ສຸດ, ຕອບສະໜອງຄວາມປາດຖະໜາຂອງປະຊາຊົນ ທີ່ມີຕໍ່ຊີວິດການເປັນຢູ່ອັນດີງາມ ຢ່າງບໍ່ຢຸດຢັ້ງ. ຕ້ອງປັບປຸງລະບຽບການແບ່ງປັນລາຍໄດ້ໃຫ້ສົມບູນ, ປັບປຸງນະໂຍບາຍ ທີ່ຖືເອົາການປະກອບອາຊີບເປັນບຸລິມະສິດນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ, ປັບປຸງລະບົບປະກັນສັງຄົມໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ລົງເລິກປະຕິຮູບໂຄງປະກອບສາທາລະນະສຸກ, ປັບປຸງລະບົບສະໜັບສະໜູນ ແລະ ບໍລິການດ້ານການພັດທະນາປະຊາກອນນັ້ນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ສະເໜີອອກວ່າ: ຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນເປັນຄວາມທັນສະໄໝທີ່ມະນຸດກັບທຳມະຊາດຢູ່ຮ່ວມກັນຢ່າງກົມກຽວ. ຕ້ອງປັບປຸງລະບົບລະບຽບການຂອງຄວາມສີວິໄລດ້ານນິເວດ, ປະສານສົມທົບກັນຊຸກຍູ້ການຫຼຸດຜ່ອນການລະບາຍກາກບອນ ຫຼຸດຜ່ອນມົນລະພິດ ຂະຫຍາຍພື້ນທີ່ສີຂຽວ ແລະ ການເຕີບໂຕດ້ານເສດຖະກິດ, ຕັ້ງໜ້າຮັບມືກັບການປ່ຽນແປງຂອງດິນຟ້າອາກາດ, ເລັ່ງລັດປັບປຸງໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນໄກຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແນວຄິດພູຊຽວນ້ຳໃສກໍແມ່ນພູເງິນພູຄຳນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ. ຕ້ອງປັບປຸງໂຄງປະກອບພື້ນຖານແຫ່ງຄວາມສີວິໄລດ້ານນິເວດໃຫ້ສົມບູນ, ປັບປຸງລະບົບຄຸ້ມຄອງສິ່ງແວດລ້ອມທຳມະຊາດໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ປັບປຸງກົນໄກພັດທະນາແບບສີຂຽວ ແລະ ກາກບອນຕໍ່ານັ້ນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ສະເໜີອອກວ່າ: ຄວາມໝັ້ນຄົງຂອງຊາດເປັນພື້ນຖານສຳຄັນທີ່ເຮັດໃຫ້ຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນກ້າວເດີນໄປໄກຢ່າງໜັກແໜ້ນ. ຕ້ອງຈັດຕັ້ງປະຕິບັດທັດສະນະຄວາມໝັ້ນຄົງຂອງຊາດໂດຍລວມຢ່າງຮອບດ້ານ, ປັບປຸງ

ໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນໄກປົກປັກຮັກສາຄວາມໝັ້ນຄົງຂອງຊາດນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ, ບັນລຸການຊ່ວຍຊູຍູ້ໝູນກັນ ລະຫວ່າງການພັດທະນາທີ່ມີຄຸນນະພາບສູງກັບຄວາມໝັ້ນຄົງໃນລະດັບສູງ, ຮັບປະກັນຄວາມໝັ້ນຄົງ ແລະ ຄວາມສະຫງົບຖາວອນຂອງຊາດ. ຕ້ອງປັບປຸງລະບົບຄວາມໝັ້ນຄົງຂອງຊາດໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ປັບປຸງກົນໄກຄຸ້ມຄອງຄວາມສະຫງົບສາທາລະນະໃຫ້ສົມບູນ, ປັບປຸງລະບົບຄຸ້ມຄອງສັງຄົມໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ປັບປຸງກົນໄກຄວາມໝັ້ນຄົງຂອງຊາດທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບຕ່າງປະເທດນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ສະເໜີອອກວ່າ: ຄວາມທັນສະໄໝດ້ານການປ້ອງກັນຊາດ ແລະ ກອງທັບເປັນພາກສ່ວນສໍາຄັນຂອງຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ. ຕ້ອງຍືດໜັ້ນການນໍາພາເດັດຖານຂອງພັກຕໍ່ກອງທັບປະຊາຊົນ, ລົງເລິກປະຕິບັດຍຸດທະສາດສ້າງກອງທັບໃຫ້ເຂັ້ມແຂງ ດ້ວຍການປະຕິຮູບ, ສະໜອງສິ່ງຮັບປະກັນທີ່ແຂງແຮງ ໃຫ້ແກ່ການບັນລຸເປົ້າໝາຍສູງຊົນ ໃນໂອກາດທີ່ສ້າງຕັ້ງກອງທັບຄົບຮອບ 100 ປີ ພ້ອມດ້ວຍການບັນລຸຄວາມທັນສະໄໝດ້ານການປ້ອງກັນຊາດ ແລະ ກອງທັບໂດຍພື້ນຖານ. ຕ້ອງປັບປຸງໂຄງປະກອບ ແລະ ກົນໄກນໍາພາ-ຄຸ້ມຄອງກອງທັບປະຊາຊົນນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ, ລົງເລິກປະຕິຮູບລະບົບສູ້ຮົບຮ່ວມກັນ, ລົງເລິກປະຕິຮູບທີ່ກວມເອົາກອງທັບ-ທ້ອງຖິ່ນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ເນັ້ນໜັກວ່າ: ການນໍາພາຂອງພັກ ເປັນສິ່ງຮັບປະກັນຂັ້ນພື້ນຖານ ທີ່ລົງເລິກການປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານຕື່ມອີກ ເພື່ອຊຸກຍູ້ຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ. ຕ້ອງເຊື່ອມຊຶມຄວາມໝາຍຕັດສິນຊີ້ຂາດຂອງ “2 ກຳນົດ” ຢ່າງເລິກເຊິ່ງ, ເພີ່ມທະວີ “4 ສະຕິ”, ມີຄວາມເດັດດ່ຽວໃນ “4 ໝັ້ນໃຈຕົນເອງ”, ເຮັດໃຫ້ໄດ້ “2 ປົກປັກຮັກສາ”, ຮັກສາສະຕິຕື່ນຕົວໃນລະດັບສູງ ທີ່ນໍາພາການປະຕິຮູບທາງສັງ

ຄົມດ້ວຍການປະຕິວັດຕົນເອງຂອງພັກ, ຍຶດໝັ້ນການຄຸ້ມຄອງພັກ ດ້ວຍນໍ້າໃຈປະຕິຮູບ, ປັບປຸງລະບົບລະບຽບການ ແຫ່ງການປະຕິວັດຕົນເອງຂອງພັກນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ, ຊຸກ ຍູ້ການສ້າງຕົນເອງໃຫ້ປອດໃສ ປັບປຸງຕົນເອງໃຫ້ສົມບູນ ປ່ຽນແປງຕົນເອງ ແລະ ຍົກລະດັບຕົນເອງຂອງພັກຢ່າງບໍ່ຢຸດຢັ້ງ, ຮັບປະກັນໃຫ້ພັກກາຍເປັນແຖນນໍາທີ່ແຂງແກ່ນຂອງພາລະກິດສັງຄົມນິຍົມ ທີ່ມີສິສັນພິເສດຂອງຈີນ ຢ່າງສະເໝີຕົ້ນສະເໝີປາຍ. ຕ້ອງຍຶດໝັ້ນການນໍາພາລວມສູນເປັນເອກະພາບຂອງສູນກາງພັກ ຕໍ່ການລົງເລິກການປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານຕື່ມອີກ, ລົງເລິກປະຕິຮູບລະບຽບການກໍ່ສ້າງພັກ, ລົງເລິກຊຸກຍູ້ການສ້າງແບບແຜນຂອງພັກ ການບໍລິຫານແບບປອດໃສຂາວສະອາດຂອງລັດ ແລະ ການຕ້ານການສໍ້ລາດບັງຫຼວງ, ກໍາແໜ້ນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດດ້ວຍນໍ້າໃຈຕອກຕະປູ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ເນັ້ນໜັກວ່າ: ຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ ເປັນຄວາມທັນສະໄໝທີ່ເດີນຕາມເສັ້ນທາງພັດທະນາໂດຍສັນຕິ. ຕ້ອງຍຶດໝັ້ນປະຕິບັດຕາມນະໂຍບາຍການຕ່າງປະເທດໂດຍສັນຕິທີ່ເປັນເອກະລາດ ແລະ ເປັນເຈົ້າຕົນເອງ, ຊຸກຍູ້ການສ້າງປະຊາຄົມຮ່ວມຊາຕາກໍາຂອງມວນມະນຸດ, ປະຕິບັດຄໍານິຍົມຮ່ວມຂອງມວນມະນຸດ, ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຂໍ້ລິເລີ່ມການພັດທະນາທົ່ວໂລກ ຂໍ້ລິເລີ່ມຄວາມໝັ້ນຄົງທົ່ວໂລກ ແລະ ຂໍ້ລິເລີ່ມອະລິຍະທໍາທົ່ວໂລກ, ລິເລີ່ມການຫັນເປັນຫຼາຍຂົ້ວຂອງໂລກຢ່າງສະເໝີພາບ ແລະ ເປັນລະບຽບ ພ້ອມດ້ວຍເສດຖະກິດໂລກາພິວັດແບບມີຜົນປະໂຫຍດທົ່ວເຖິງ ແລະ ກວມລວມ, ລົງເລິກປະຕິຮູບກົນໄກເຮັດວຽກການຕ່າງປະເທດ, ເຂົ້າຮ່ວມການນໍາພາໃນການປະຕິຮູບ ແລະ ການສ້າງລະບົບຄຸ້ມຄອງໂລກ, ປົກປັກຮັກສາອະທິປະໄຕ ຄວາມໝັ້ນຄົງ ແລະ ຜົນປະໂຫຍດດ້ານການພັດທະນາຂອງຊາດຢ່າງເດັດດ່ຽວໜຽວແໜ້ນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ຊື່ແຈງວ່າ: ການເຊື່ອມຊຶມ ແລະ ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຈິດ
ໃຈກອງປະຊຸມຄົບຄະນະໃຫ້ດີ ເປັນໜ້າທີ່ການເມືອງອັນສໍາຄັນຢ່າງໜຶ່ງຂອງທົ່ວພັກ
ແລະ ທົ່ວປະເທດໃນປັດຈຸບັນ ກໍຄືໄລຍະຕໍ່ໜ້າ. ຕ້ອງລົງເລິກເຊື່ອມຊຶມຈິດໃຈກອງ
ປະຊຸມຄົບຄະນະ, ເຊື່ອມຊຶມ ແລະ ກໍາແໜ້ນຢ່າງເລິກເຊິ່ງຕໍ່ທົ່ວຂັ້ນ ຫຼັກການ
ສໍາຄັນ ມາດຕະການສໍາຄັນ ແລະ ສິ່ງຮັບປະກັນພື້ນຖານຂອງການລົງເລິກການປະ
ຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານຕື່ມອີກ. ທົ່ວພັກຕ້ອງເສີມຂະຫຍາຍນໍ້າໃຈຕອກຕະປູ, ຮ່ວມ
ແຮງຮ່ວມໃຈກັນກໍາແໜ້ນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ “ຂໍ້ຕົກລົງ” ໃຫ້ດີ, ຫັນປ່ຽນແຜນຍຸດ
ທະສາດ ທີ່ລົງເລິກການປະຕິຮູບຢ່າງຮອບດ້ານຕື່ມອີກ ໃຫ້ກາຍເປັນກໍາລັງແຮງທີ່
ເຂັ້ມແຂງ ໃນການຊຸກຍູ້ຄວາມທັນສະໄໝແບບຈີນ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ໄດ້ຄົ້ນຄວ້າຕີລາຄາສະພາບການ ແລະ ໜ້າທີ່ໃນປັດຈຸ
ບັນ, ໂດຍເນັ້ນໜັກເຖິງການບັນລຸເປົ້າໝາຍພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມ ໃນຕະ
ຫຼອດປີ ຢ່າງເດັດດ່ຽວບໍ່ຫວັ່ນໄຫວຄອນແຄນ. ຕ້ອງອີງຕາມແຜນນະໂຍບາຍຂອງ
ສູນກາງພັກກ່ຽວກັບວຽກງານເສດຖະກິດ, ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດນະໂຍບາຍມະຫາພາກໃຫ້
ດີ, ຕັ້ງໜ້າເປີດກວ້າງຄວາມຕ້ອງການພາຍໃນປະເທດ, ພັດທະນາກໍາລັງການຜະ
ລິດໃນຄຸນນະພາບໃໝ່ ຕາມສະພາບເງື່ອນໄຂຕົວຈິງຂອງທ້ອງຖິ່ນ, ເລັ່ງລັດບໍາລຸງ
ສ້າງແຮງຂັບເຄື່ອນໃໝ່ດ້ານການຄ້າກັບຕ່າງປະເທດ, ຊຸກຍູ້ການພັດທະນາແບບສີ
ຂຽວ ແລະ ກາກບອນຕໍາຢ່າງໜັກແໜ້ນ, ຮັບປະກັນ ແລະ ປັບປຸງຊີວິດການເປັນ
ຢູ່ຂອງປະຊາຊົນໃຫ້ດີຂຶ້ນຢ່າງແທ້ຈິງ, ຮັດແໜ້ນ ແລະ ເປີດກວ້າງຜົນງານແຫ່ງ
ການລຶບລ້າງຄວາມທຸກຍາກ. ຕ້ອງສະຫຼຸບ ແລະ ປະເມີນຜົນສະພາບການຈັດຕັ້ງ
ປະຕິບັດແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ 14, ດໍາເນີນ
ວຽກງານໄລຍະຕົ້ນຂອງການວາງແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ
ຄັ້ງທີ 15 ໃຫ້ດີຢ່າງແທ້ຈິງ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ຊີ້ແຈງວ່າ: ຕ້ອງວາງແຜນເປັນເອກະພາບກັນ ໃນດ້ານ ການພັດທະນາ ແລະ ຄວາມໝັ້ນຄົງ, ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດມາດຕະການຕ່າງໆທີ່ປ້ອງກັນ ແລະ ແກ້ໄຂຄວາມສ່ຽງໃນຂົງເຂດສໍາຄັນຕ່າງໆໃຫ້ດີ ເຊັ່ນ: ເຮືອນຢູ່-ທີ່ດິນ ໜີ້ສິນ ຂອງອົງການປົກຄອງທ້ອງຖິ່ນ ອົງການທະນາຄານຂະໜາດກາງ-ນ້ອຍ ແລະອື່ນໆ, ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຄວາມຮັບຜິດຊອບດ້ານການຜະລິດທີ່ປອດໄພຢ່າງເຂັ້ມງວດ, ປັບປຸງ ມາດຕະການຕິດຕາມວັດແທກ ປ້ອງກັນ ແລະ ຄວບຄຸມໄພທໍາມະຊາດ ໂດຍສະ ເພາະແມ່ນໄພນໍ້າຖ້ວມນັ້ນໃຫ້ສົມບູນ, ສ້າງເຄືອຂ່າຍປ້ອງກັນ-ຄວບຄຸມຄວາມສ່ຽງ ດ້ານຄວາມສະຫງົບທາງສັງຄົມນັ້ນໃຫ້ແໜ້ນໜາ, ປົກປັກຮັກສາຄວາມສະຫງົບທາງ ສັງຄົມຢ່າງແທ້ຈິງ. ຕ້ອງເພີ່ມທະວີການຊີ້ນໍານໍາພາດ້ານທາງສູງ, ປ້ອງກັນ ແລະ ແກ້ໄຂຄວາມສ່ຽງດ້ານຮູບຖານຈິດສໍານຶກຢ່າງມີປະສິດທິຜົນ. ຕ້ອງຮັບມືກັບຄວາມ ສ່ຽງ ແລະ ສິ່ງທ້າທາຍພາຍນອກຢ່າງມີປະສິດທິຜົນ, ນໍາພາໃນການຄຸ້ມຄອງໂລກ, ເປັນເຈົ້າການສ້າງສະພາບແວດລ້ອມພາຍນອກທີ່ມີເງື່ອນໄຂເອື້ອອໍານວຍ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ເນັ້ນໜັກວ່າ: ຕ້ອງປະສານສົມທົບລະຫວ່າງການເຊື່ອມ ຊຶມ ໂຄສະນາ ແລະ ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຈິດໃຈກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ, ກໍາແໜ້ນການ ປະກອບອາວຸດດ້ວຍທິດສະດີທີ່ປະດິດສ້າງໃໝ່ຂອງພັກໃຫ້ດີ, ຍົກລະດັບລັດທິມາກ ແລະ ຄວາມສາມາດດ້ານການສ້າງຄວາມທັນສະໄໝຂອງທົ່ວພັກໃຫ້ສູງຂຶ້ນ. ຕ້ອງ ປັບປຸງລະບົບການຄຸ້ມຄອງພັກ ຢ່າງເຂັ້ມງວດຮອບດ້ານນັ້ນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ, ປັບປຸງ ແບບແຜນວິທີເຮັດວຽກຢ່າງແທ້ຈິງ, ແກ້ໄຂບັນຫາຄົງຄ້າງຂອງລັດທິຮູບການ ແລະ ລັດທິອາຍາສິດ, ຫຼຸດຜ່ອນພາລະຂອງຮາກຖານຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ, ລົງເລິກຊຸກຍູ້ການ ສ້າງແບບແຜນຂອງພັກ ການບໍລິຫານແບບປອດໃສຂາວສະອາດຂອງລັດ ແລະ ການຕ້ານການສໍ້ລາດບັງຫຼວງ, ປະຕິບັດວຽກງານລາດຕະເວນກວດກາ ຢ່າງໜັກ ແໜ້ນ. ຕ້ອງຮັດແໜ້ນ ແລະ ເປີດກວ້າງຜົນງານຂອງບັນສຶກສາອົບຮົມທີ່ມີຫົວຂໍ້ຫຼັກ,

ລົງເລິກການຮຳຮຽນ ແລະ ສຶກສາອົບຮົມດ້ານລະບຽບວິໄນຂອງພັກ, ບົກປັກຮັກສາ ຄວາມສາມັກຄີ ແລະ ຄວາມເປັນເອກະພາບກັນຂອງພັກ, ເພີ່ມທະວີກຳລັງປະດິດ ສ້າງ ກຳລັງແຮງດົງດູດ ແລະ ກຳລັງສູ້ຮົບຂອງພັກຢ່າງບໍ່ຢຸດຢັ້ງ.

ໂດຍອີງຕາມຂໍ້ກຳນົດໃນກົດລະບຽບຂອງພັກ, ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ຕົກລົງ ເລື່ອນຊັ້ນຂອງສະຫາຍ ຕິ່ງຊຽງຊວິນ ສະຫາຍ ຢວີລີ້ຈວິນ ແລະ ສະຫາຍ ຢວີຈີ ຮິງ ກຳມະການສຳຮອງຄະນະກຳມະການສູນກາງພັກ ຂຶ້ນເປັນກຳມະການຂອງຄະ ນະກຳມະການສູນກາງພັກ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ຕົກລົງຮັບເອົາຄຳຮ້ອງຂໍລາອອກຈາກຄະນະກຳມະການ ສູນກາງພັກຂອງສະຫາຍ ຊິນກ່າງ ໂດຍບົດອອກຈາກຄະນະກຳມະການດັ່ງກ່າວ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ໄດ້ຄົ້ນຄວ້າພິຈາລະນາ ແລະ ຮັບຮອງເອົາບົດລາຍ ງານຜົນການສືບສວນສອບສວນ ຂອງຄະນະກຳມະການການທະຫານສູນກາງພັກ ຄອມມູນິດຈີນ ກ່ຽວກັບບັນຫາລະເມີດວິໄນ ແລະ ຜິດກົດໝາຍຂອງ ຫຼີຊ້າງຟູ ຫຼີ ຢວີຊ່າວ ແລະ ຊຸ່ນຈິ່ນມິງ ໂດຍຍືນຍັນຕາມມາດຕະການລົງໂທດຂອງກົມການ ເມືອງສູນກາງພັກທີ່ໄດ້ປະຕິບັດໄປກ່ອນໜ້ານີ້ ໂດຍຂັບ ຫຼີຊ້າງຟູ ຫຼີຢວີຊ່າວ ແລະ ຊຸ່ນຈິ່ນມິງ ອອກຈາກພັກ.

ກອງປະຊຸມຄົບຄະນະ ຮຽກຮ້ອງໃຫ້ທົ່ວພັກ ທົ່ວກອງທັບ ແລະ ທົ່ວປວງຊົນ ຈີນທັງຊາດ ຈົ່ງສາມັກຄີກັນຢູ່ອ້ອມຂ້າງສູນກາງພັກທີ່ມີສະຫາຍ ສີຈິ່ນຜິງ ເປັນແກນ ກາງຢ່າງແໜ້ນແຟ້ນກວ່າເກົ່າ, ເຊິດຊູຄັນທຸງແຫ່ງການປະຕິຮູບ ແລະ ເປີດປະຕູສູ່ ພາຍນອກ, ຮ່ວມແຮງຮ່ວມໃຈກັນ ບຸກບືນກ້າວໄປຂ້າງໜ້າ, ພະຍາຍາມບຸກບືນສູ່ ຊົນ ເພື່ອສ້າງສາປະເທດສັງຄົມນິຍົມທັນສະໄໝທີ່ເຂັ້ມແຂງໃຫ້ສຳເລັດຜົນຢ່າງຮອບ

ດ້ານ ບັນລຸເປົ້າໝາຍສູ້ຊົນຄົບຮອບ 100 ປີເຫດການທີ 2, ຊຸກຍູ້ພາລະກິດຟື້ນຟູ
ຄວາມຈະເລີນຮຸ່ງເຮືອງອັນຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງປະຊາຊາດຈີນຢ່າງຮອບດ້ານ ດ້ວຍຄວາມ
ທັນສະໄໝແບບຈີນ.